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Vragen van de fractie van VVD Waterland aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 17 januari 2022): 
 
Door middel van raadsvoorstel 375-7 stelt uw college voor om een verklaring van geen bedenkingen af te 
geven voor het realiseren van twee vrijstaande woningen op het adres Dorpsstraat 32 AB in Ilpendam. 
Naar aanleiding van de beantwoording van eerder gestelde vragen en de behandeling van het onderwerp 
tijdens de raadsvergadering van 16 december 2021 leven bij onze fractie de volgende vervolgvragen. 
 
Uw college heeft aangegeven dat uit de stukken zou blijken dat er een recht van overpad geldt en dat 
daarom de parkeerplaatsen die op p. 6 van de ruimtelijke onderbouwing staan bereikbaar zouden zijn. De 
buurman is eigenaar van het pad waar de toekomstige bewoners overheen moeten om hun woningen te 
bereiken, het zogenaamde dienende erf. Het erf waarop de woningen zullen komen, heet ook wel 
heersende erf. 
 
Vraag 1 
Is u bekend dat al sinds jaar en dag een schuur staat op het perceel van de buurman (die niet is ingetekend 
op de situatieschets in de ruimtelijke onderbouwing), waardoor de parkeerplaatsen bij de linkerwoning (1) 
niet of nauwelijks bereikbaar zullen zijn? 
 
Vergelijk de op de volgende pagina weergegeven recente luchtfoto met de situatieschets: 
 



 
 

 
 
 



Vraag 2 
Vindt u dat die parkeerplaatsen desondanks kunnen worden meegeteld voor 0,7 volgens de CROW-norm? 
Zo ja, waarom? 
 
Vraag 3 
Is u bekend dat het perceel waarop de twee “extra” parkeerplaatsen zouden moeten komen door een hek 
gescheiden wordt van het perceel waar een auto overheen moet om die parkeerplaatsen te bereiken? (zie 
de foto hieronder)? 
 

 
 
Vraag 4 
Is u bekend dat dat hek op de grond staat van de buurman en dat dat daar mag staan en zal blijven staan, 
omdat het recht van overpad alleen geldt om het achtererf te bereiken waarop de woningen zullen komen? 
 



Vraag 5 
Is u bekend dat er bovendien een discussie gaande is bij de rechter over de omvang van het recht van 
overpad ten behoeve van het heersende erf, maar dat die discussie niet gaat over het bereiken van het erf 
“Le Garage fase 1”? (zie de infographic hieronder) 
 

 



 
Vraag 6 
De afgelopen tijd zijn op het zijperceel 4 eengezinswoningen gebouwd op perceel “Le Garage fase 1”. 
Hoeveel parkeerplaatsen moest volgens de destijds verleende vergunning bij die woningen worden 
gerealiseerd? 
 
Vraag 7 
Kunt u bevestigen dat dat aantal gerealiseerd is of zal worden? 
 
Vraag 8 
Bent u er nog steeds van overtuigd dat de projectontwikkelaar er voldoende in is geslaagd om aan te tonen 
dat het parkeren voor alle woningen helemaal op eigen erf kan worden opgelost? 
 


